

Protokoll styrelsemöte Jägareförbundet Marks Jaktvårdskrets, 2015-04-14 Haby.

Närvarande: Sven Carlsson, Michael Sjöblom, Mikael Stensson, Johan Samuelsson, Andreas Martinsson.

1. Rapport från viltrapporteringsmöte på Rådde. För att nå riktigt höga inrapporteringsciffror krävs att någon i varje skötselområde övervakar så att inrapporteringen sker. Det finns en funktion i viltdata där man kan se vilka lag som rapporterat. Några i styrelsen skall ha behörighet att se detta. Det vore också bra om det fanns en funktion i viltdata där man kunde skapa rapporter, för att se vad man skjutit under året.

Att göra:

- Andreas lägger en blänkare på FB som vi kan dela för att påminna folk om att rapportera.
- Andreas vidarebefordrar önskan till Karl-Johan om rapportmöjligheterna
- Årsmöte i V Mark 1:a på torsdag. Ferm får ta upp frågan då.

2. Aktiviteter under våren:

Jaktstig är planerat till 10/5. Det kommer att vara syn på skjutbanan den 16/5 och det är troligt att den inte kommer att bli godkänd vilket kräver att banan behöver åtgärdas. Vi avvaktar några dagar och ser resultatet innan vi går vidare med jaktstigen, troligen behöver vi skjuta fram jaktstigen några veckor.

Att göra:

- Sven bevakar vad som behöver göras och tidplan för detta.
- Bemanning till stationerna. Det går åt minst 10 funktionärer. Sven/Michael
- Priser, kolla med Johannes. Han kan erbjudas ett stånd och visa/sälja grejer. Sven/Michael

Buss till Elmia den 16/5. Sohlbergs har planerat att köra en buss.

Att göra:

- Sven stämmer av med chauffören.
- Andreas fixar annons och sprider på FB.

Infokväll om vapenvård. Vi gör en intressekoll och ser om det är efterfrågat. 10-15 deltagare är lagom för en sådan aktivitet. Kan samköras med Jägarskolan.

Att göra:

- Andreas gör en annons på FB. Samtliga sprider och frågar. Avstämning av intresset 1/5 därefter beslut om vi skall köra.

Viltkasserarkurs.

Att göra:

- Andreas stämmer av med Lasse B om han har möjlighet att hålla en kurs och i så fall när.

Skyddsjaksorganisation.

Att göra:

- Andreas bjuder in till möte med 3-4 potentiella jaktledare någon gång under maj.

Info om lo från Länsstyrelsen. Det kommer mycket rapporter om lo till Ist från vårt område nu. Enligt uppgift är det inte alltför avlägset med jakt på lo om vi får ytterligare några rapporter. Ny personal på Ist verkar mycket engagerad i frågan.

Att göra:

-Johan kollar med Ist om när detta kan ske.

Kretskampen 7/6.

Att göra:

-Andreas fixar annons på FB.

-Alla sprider info till potentiella deltagare.

Jägarskolan, besök för att presentera kretsen och förbundet.

Att göra:

-Sven stämmer av med Anders om lämpligt tillfälle, antingen i samband med skytte eller kursträff.

3. Bilersättning diskuterades och styrelsen beslutade att vi skall inför bilersättning, 18 kr/mil, vid resor till tex Väla eller Rådde.

Att göra:

-Mathias fixar en blankett för bilersättning.

4. Profilkläder, det vore snyggt om vi hade någon skjorta/väst/jacka när vi är ute på aktiviteter. Eventuellt kunde vi ta fram ett kitt inom länsföreningen som kretsarna kan köpa om de vill.

Att göra:

-Andreas/Johan tar upp frågan på nästa möte i länsföreningen.

5. Nästa möte blir den 12/5 hos ordföranden eller hos Johan Samuelsson i Öxnevalla.

Vid protokollet

.....

Andreas Martinsson